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Kære alle beboere.

Så er vi klar igen efter en velfortjent sommerferie.
Jeg håber alle har nydt ferien enten i det dejlige Danmark eller i udlandet.

Internetforbindelsen i beboerhuset har været afbrudt, men kom op igen i sidste 
uge(mens jeg var på campingferie på Samsø). Det har betydet, at vi ikke har 
kunnet printe.

Referatet fra bestyrelsesmødet 17. august er lagt på hjemmesiden og vil blive 
omdelt til de der har ønsket det i løbet af få dage. Mødekalenderen blev 
vedtaget og kan ses på hjemmesiden.

Bestyrelsen skal have afdelingstjek sammen med bl. a. vores driftchef. Mødet 
afholdes 21. september fra kl. 16.00. Vi skal blandt andet se på om der skal 
afsættes flere penge af på budget 2022-23 til vedligeholdelse mm. Og lave en 
kort ”markvandring,” hvor vi går lidt rundt i bebyggelsen.
Hvis I har forslag, som bestyrelsen skal behandle vedrørende budgettet  må I 
gerne kontakte Jan-Ole senest 15. september. Så vil det blive taget med på 
mødet.

Der er bestilt gartner til at beskære  træerne afgrænsningen mod Gildhøj. Vi 
forventer, de går i gang i løbet af meget kort tid. Der skal fjernes visne grene og
skæres noget af ind mod de yderste haver.

Næste bestyrelsesmøde bliver afholdt i forlængelse af afdelingstjekket 21. 
september 2021.

Vi håber alle får et godt efterår.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
Lejerbo afd. 90, Gildhøj


